
 

 

Schriftelijke vraag 
(art. 27 RvO commissie) 

 

Per onderwerp afzonderlijk formulier gebruiken 
Indienen via het e-mailadres griffie@tholen.nl 

  

Nummer (in te vullen door griffie) 22.0013 

Datum ontvangst raadsgriffie 
(in te vullen door griffie) 

10 mei 2022 

Datum 9 mei 2022 

Vraag wordt gesteld aan College 

Naam vragensteller Fractie PvdA/GroenLinks, Jan Heshof, Nancy Raas-Tophoven 

Verzocht wordt de volgende 
vraag (vragen) te beantwoorden 

1. Heeft het college er kennis van genomen dat het kabinet € 100 

miljoen beschikbaar stelt om te stimuleren dat mensen weer een 
fysieke winkel gaan bezoeken door leegstand en verloedering tegen te 

gaan? Dus geld ter beschikking wordt gesteld om investeren mogelijk 

te maken in een winkelgebied om het aantrekkelijk te maken. 
 

2. Gaat het college op deze subsidieregeling een beroep doen? Zo ja, 
wanneer? Indien niet het geval, waarom niet? 

 
3.De eerste fase, waarin 22 miljoen beschikbaar wordt gesteld, eindigt 

deze maand. Is snel handelen wellicht mogelijk door het plan van 

aanpak Vitalisering Tholen Centrum dat de raad al heeft gepasseerd 
en is goedgekeurd (waar nodig aangepast aan de eisen om deze 

subsidie te verkrijgen) met spoed in te dienen? Zodat de eerder 
geformuleerde plannen met subsidie daadwerkelijk zo snel mogelijk 

kunnen worden gerealiseerd. 

 
4. Indien snel een verzoek indienen in deze fase 1 niet reëel wordt 

geacht door het college: waarom niet? Wat zijn dan de te nemen 
acties t.a.v. het verkrijgen van deze subsidie en op welke termijn? 

 

5. Gaat het college, wel met het oog op de geldende deadlines om 
een projectvoorstel in te moeten leveren, nog met spoed met 

ondernemers in gesprek? Om zo wensen die nu leven (en mogelijk 
nog niet eerder zijn meegenomen door voortschrijdend inzicht en/of 

budgettaire beperkingen) nog mee te kunnen nemen in een 
aangepast projectvoorstel ter verkrijging van deze subsidie?  

En deze aanvraag ook breder te trekken dan alleen de Vitalisering 

Tholen Centrum, dus ook ten behoeve van de andere woonkernen op 
ons eiland? 

 
6. Indien het college een beroep op deze subsidie gaat doen: zou het 

college de ondernemers en de raad op de hoogte willen blijven 

houden over het verdere verloop en de status van dit traject?  

Toelichting  (indien nodig) 

Aanleiding voor het stellen van deze vragen: 

https://www.nu.nl/economie/6199680/kabinet-trekt-100-miljoen-
euro-uit-om-consumenten-weer-naar-de-winkel-te-lokken.html 

 

https://www.binnenlandsbestuur.nl/financien/rijk-geeft-100-miljoen-
voor-kwakkelende-stadscentra 
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Antwoord van college/ 
burgemeester indien schriftelijk 

antwoord wordt gegeven  
(in te vullen door afdeling) 

1. Heeft het college er kennis van genomen dat het kabinet € 

100 miljoen beschikbaar stelt om te stimuleren dat mensen 
weer een fysieke winkel gaan bezoeken door leegstand en 

verloedering tegen te gaan? Dus geld ter beschikking wordt 

gesteld om investeren mogelijk te maken in een winkelgebied 
om het aantrekkelijk te maken. 

 
Antwoord: Ja, het college heeft daar via verschillende media 

kennis van genomen. 

 
2. Gaat het college op deze subsidieregeling een beroep doen? 

Zo ja, wanneer? Indien niet het geval, waarom niet?  
 

Antwoord: Het college gaat de mogelijkheden voor het 
indienen van een aanvraag onderzoeken. 

 

3. De eerste fase, waarin 22 miljoen beschikbaar wordt gesteld, 
eindigt deze maand. Is snel handelen wellicht mogelijk door 

het plan van aanpak Vitalisering Tholen Centrum dat de raad 
al heeft gepasseerd en is goedgekeurd (waar nodig aangepast 

aan de eisen om deze subsidie te verkrijgen) met spoed in te 

dienen? Zodat de eerder geformuleerde plannen met subsidie 
daadwerkelijk zo snel mogelijk kunnen worden gerealiseerd. 

 
Antwoord: Het gaat in de regeling om een projectplan gericht 

op de herstructurering en transformatie van winkelgebieden. 
Een belangrijke voorwaarde is dat gemeenten en private 

investeerders daarbij een samenwerkingsverband aangaan. 

Door zowel de openbare ruimte en gebouwen in een gebied 
geheel en gelijktijdig aan te pakken is het doel om te komen 

tot een vitaal en toekomstbestendig gebied waar het 
aangenaam is om te wonen en te leven. Het vitaliseringsplan 

betreft geen herstructurering of transformatie van een gebied, 

maar is gericht op het aantrekkelijker maken van het totale 
gebied voor toeristen en bezoekers. Dit plan is dus niet 

geschikt om in te dienen voor deze regeling. Van de eerste 
tranche kunnen we dus sowieso geen gebruik maken. 

 

4. Indien snel een verzoek indienen in deze fase 1 niet reëel 
wordt geacht door het college: 

 waarom niet? Wat zijn dan de te nemen acties t.a.v. het 
verkrijgen van deze subsidie en op welke termijn? 

 
Antwoord: Voor de eerste vraag Zie het antwoord op vraag 3. 

Wat betreft de tweede vraag gaat het college onderzoeken of 

het haalbaar is om in een volgende tranche een aanvraag te 
doen.  
 

5. Gaat het college, wel met het oog op de geldende deadlines 
om een projectvoorstel in te moeten leveren, nog met spoed 

met ondernemers in gesprek? Om zo wensen die nu leven (en 
mogelijk nog niet eerder zijn meegenomen door 

voortschrijdend inzicht en/of budgettaire beperkingen) nog 

mee te kunnen nemen in een aangepast projectvoorstel ter 
verkrijging van deze subsidie? En deze aanvraag ook breder 



te trekken dan alleen de Vitalisering Tholen Centrum, dus ook 
ten behoeve van de andere woonkernen op ons eiland? 

 
Antwoord: De gemeente zal op korte termijn een ronde doen 

langs de ondernemersverenigingen en de ondernemers in de 

winkelkernen en bespreken of er mogelijkheden zijn om een 
project dat aan de voorwaarden voldoet op te stellen. We 

hebben echter niet al te hoge verwachtingen dat dit zal leiden 
tot een concreet plan dat valt onder de richtlijnen van deze 

subsidieregeling, omdat er in Tholen geen sprake is van 
winkelcentra of aaneengesloten winkelgebieden. 
(Voorwaarde regeling: Het projectgebied is een geografisch 

aaneengesloten gebied, dat ligt in een centraal winkelgebied, 
of dat deel uitmaakt van een binnenstedelijke winkelstraat in 

een ondersteunend winkelgebied.) Daarnaast gaat het om 
grote projecten met minimaal een onrendabele top van 1 

miljoen euro waarvan er dan maximaal 50% gesubsidieerd 

wordt. Zie voor alle voorwaarden de informatie op: 

Voorwaarden Impulsaanpak Winkelgebieden (rvo.nl) 
 

6. Indien het college een beroep op deze subsidie gaat doen: 
zou het college de ondernemers en de raad op de hoogte 

willen blijven houden over het verdere verloop en de status 
van dit traject?  

 

Antwoord: We zullen u van het verloop van bovengenoemde 
gesprekken op de hoogte houden. 

 

Datum beantwoording 
(in te vullen door afdeling) 

24 mei 2022 

  

Ingeleverd bij de griffie 
(in te vullen door griffie) 

24 mei 2022 

 

 

 

 

https://www.rvo.nl/subsidies-financiering/impulsaanpak-winkelgebieden/voorwaarden

